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We hebben de Collegemededeling van 9 juli '19 ter bespreking 
voorgelegd aan de Commissie B&M inzake de oprichting van het 
Werkbedrijf om de volgende reden:
1. onduidelijk is voor PAL hoe het Werkbedrijf zich verhoudt of gaat 

verhouden tot het contract met de Westrom;
Westrom is één van de partijen die wij in kunnen zetten voor 
arbeidsactivering van onze klanten en daar blijven we ook gebruik van 
maken. Niet iedereen kan geholpen worden in het Werkbedrijf. De 
contractuele verplichtingen die er zijn met Westrom blijven we 
nakomen. 

2. er bestaat een optimistische raming van een besparing op termijn 
van €950.000,- (= terugverdieneffect op uitkeringen) tegenover de 
te verwachten kosten.

Deze prognose is 2 jaar geleden gemaakt. Het college heeft inmiddels 
besloten uit te gaan van een terugverdieneffect ter hoogte van 
€ 400.000 in 2023.

3. De stelling in de brief is dat doorontwikkeling van het Werkbedrijf 
noodzakelijk is om uitstroom uit de uitkering daadwerkelijk sneller 
te kunnen realiseren. Onze vraag hierbij is waar dit volgens het 
College op is gebaseerd. Waarom denkt de gemeente dit sneller te 
kunnen dan bijvoorbeeld de Westrom heeft bijgedragen aan deze 
doelstelling?

Door de re-integratie activiteiten te intensiveren in het Werkbedrijf, 
krachten te bundelen, betere samenwerking met Ketenpartners en 
lokale ondernemers, wordt de kwaliteit van de dienstverlening 
verhoogd. Het Werkbedrijf kan meer klanten bedienen dan Westrom. 
Westrom 25 trajecten op jaarbasis. Het Werkbedrijf gaat met iedereen 
met een uitkering aan de slag om te komen tot participatie. Participatie 
in de breedste zin van het woord: van vrijwilligerswerk tot betaalde 
arbeid. Niemand aan de kant en iedereen doet mee. 

4. We willen graag de mening van de andere fracties ook hierover 
horen. We vinden namelijk de gestelde doelen erg optimistisch.

Tot op heden oktober 2019 is er al een besparing gerealiseerd ter 
hoogte van: € 600.000.


